
PROCES – VERBAL 

 

Încheiat astăzi 28.01.2024 

Şedinţa este deschisă de către preşedintele de şedinţă. 

 

 Domnilor consilieri, 

 

Aţi fost convocaţi în şedinţă ordinară prin dispoziţia domnului primar nr. 15 din 

22.01.2024. 

Din consultarea condicii de prezenţă rezultă că din cei 13 consilieri care compun 

Consiliul Local Izbiceni sunt prezenţi 12. 

Domnilor consilieri, 

Aşa cum aţi luat cunoştinţă din invitaţia trimisă de domnul secretar general,vă rog să-mi 

permiteţi să prezint proiectele ordinii de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare cont execuție trim. IV anul 2023. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobare număr posturi asistenți personali pentru anul 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare raport semestrial al activității asistenților personali 

pentru persoane cu handicap. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobare plan de lucrări pentru beneficiarii Legii nr. 416/2001 

referitor la venitul minim garantat. 

5. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului UAT Izbiceni în Adunarea Generală 

a ADI OLT-ECO. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui cabinet medical școlar în cadrul Școlii 

Gimnaziale Izbiceni. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico-economici, pentru 

proiectul  “INSTALATII SI CONSTRUCTII PENTRU OBTINEREA AUTORIZATIEI ISU 

LA SCOALA GIMNAZIALA IZBICENI“. 

8. Proiect de hotărâre privind prezentare raport de follow-up, încheiat în urma acțiunii de 

verificare a Curții de conturi a României, Camera de conturi Olt. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobnare act adițional la contractul de asistență juridică. 

10. Proiect de hotărâre privind Aprobare contract achiziție carburanți anul 2024 și cotele 

aferente. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobare Plan de Achiziții Publice, înainte de buget. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobare Strategie achiziții publice pe anul 2024. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor pentru 

comuna Izbiceni. 

14. Propuneri, întrebari, interpelări. 

Domnul primar, Gulie Marian, în calitate de inițiator al proiectelor de hotărâre, solicită 

scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre nr.7 pe ordinea de zi, proiect de hotărâre 

privind aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico-economici, pentru proiectul  “INSTALATII 

SI CONSTRUCTII PENTRU OBTINEREA AUTORIZATIEI ISU LA SCOALA 

GIMNAZIALA IZBICENI“ și a proiectului de hotărâre nr. 10 pe ordinea de zi, proiect de 

hotărâre privind Aprobare contract achiziție carburanți anul 2024 și cotele aferente. Se supune la 

vot ordinea de zi a şedinţei ordinare şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Consult consiliul dacă nu sunt şi alte probleme ce nu suferă amânare, binenţeles dacă sunt 

respectate şi prevederile art. 135 alin. 8 din O.U.G. nr. 57/2019 cu modificările şi completările 

ulterioare privind Codul administrativ referitor la existenţa raportului de specialitate al 

compartimentului de resort al aparatului de specialitate al primarului şi dacă comisia de 

specialitate s-a pronunţat asupra problematicei ce se constituie de urgenţă. 

În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 cu modificările şi 

completările ulterioare privind Codul administrativ, îl rog pe domnul secretar general, Mihalcea 

Silvius-Gabrielsă vă supună spre aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost 

redactat şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 



Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul unu al ordinii de zi unde o invit pe 

doamna Soare Stela să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare cont execuție trim. IV 

anul 2023. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare cont execuție trim. IV anul 2023. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare cont execuție trim. IV anul 2023. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare cont execuție trim. IV anul 2023. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul unu al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul unu al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul doi al ordinii de zi unde o invit pe 

doamna Gălan Emilia să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare număr posturi 

asistenți personali pentru anul 2024. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare număr posturi asistenți personali pentru anul 2024. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare număr posturi asistenți personali pentru anul 2024. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare număr posturi asistenți personali pentru anul 2024. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul trei al ordinii de zi unde o invit pe 

doamna Gălan Emilia să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare raport semestrial al 

activității asistenților personali pentru persoane cu handicap. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare raport semestrial al activității asistenților personali pentru persoane cu 

handicap. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare raport semestrial al activității asistenților personali pentru persoane cu handicap. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare raport semestrial al activității asistenților personali pentru persoane cu 

handicap. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul trei al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul trei al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul patru al ordinii de zi unde o invit pe 

doamna Gălan Emilia să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare plan de lucrări 

pentru beneficiarii Legii nr. 416/2001 referitor la venitul minim garantat. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare plan de lucrări pentru beneficiarii Legii nr. 416/2001 referitor la 

venitul minim garantat. 



Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare plan de lucrări pentru beneficiarii Legii nr. 416/2001 referitor la venitul minim garantat. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare plan de lucrări pentru beneficiarii Legii nr. 416/2001 referitor la venitul minim 

garantat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul patru al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul patru al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul cinci al ordinii de zi unde îl invit pe 

domnul Mihalcea Silvius-Gabriel să prezinte referatul de aprobare cu privire la mandatarea 

reprezentantului UAT Izbiceni în Adunarea Generală a ADI OLT-ECO. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind mandatarea reprezentantului UAT Izbiceni în Adunarea Generală a ADI OLT-

ECO. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

mandatarea reprezentantului UAT Izbiceni în Adunarea Generală a ADI OLT-ECO. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind mandatarea reprezentantului UAT Izbiceni în Adunarea Generală a ADI OLT-ECO. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul cinci al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul cinci al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul șase al ordinii de zi unde îl invit pe 

domnul Mihalcea Silvius-Gabriel să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobarea 

înființării unui cabinet medical școlar în cadrul Școlii Gimnaziale Izbiceni. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobarea înființării unui cabinet medical școlar în cadrul Școlii Gimnaziale 

Izbiceni. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobarea înființării unui cabinet medical școlar în cadrul Școlii Gimnaziale Izbiceni. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobarea înființării unui cabinet medical școlar în cadrul Școlii Gimnaziale Izbiceni. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul șase al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul șase al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul opt al ordinii de zi unde îl invit pe 

domnul Mihalcea Silvius-Gabriel să prezinte referatul de aprobare cu privire la prezentare raport 

de follow-up, încheiat în urma acțiunii de verificare a Curții de conturi a României, Camera de 

conturi Olt. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind prezentare raport de follow-up, încheiat în urma acțiunii de verificare a Curții de 

conturi a României, Camera de conturi Olt. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

prezentare raport de follow-up, încheiat în urma acțiunii de verificare a Curții de conturi a 

României, Camera de conturi Olt. 



Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind prezentare raport de follow-up, încheiat în urma acțiunii de verificare a Curții de conturi 

a României, Camera de conturi Olt. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul opt al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul opt al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul nouă al ordinii de zi unde îl invit pe 

domnul Mihalcea Silvius-Gabriel să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare act 

adițional la contractul de asistență juridică. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare act adițional la contractul de asistență juridică. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare act adițional la contractul de asistență juridică. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare act adițional la contractul de asistență juridică. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul nouă al ordinii de zi se poartă discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul nouă al ordinii de zi se 

supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul unsprezece al ordinii de zi unde îl invit 

pe domnul Lincă Ristel să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare Plan de Achiziții 

Publice, înainte de buget. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare Plan de Achiziții Publice, înainte de buget. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare Plan de Achiziții Publice, înainte de buget. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare Plan de Achiziții Publice, înainte de buget. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul unsprezece al ordinii de zi se poartă 

discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul unsprezece al ordinii de 

zi se supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul doisprezece al ordinii de zi unde îl invit 

pe domnul Lincă Ristel să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobare Strategie achiziții 

publice pe anul 2024. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobare aprobare Strategie achiziții publice pe anul 2024. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobare Strategie achiziții publice pe anul 2024. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobare Strategie achiziții publice pe anul 2024. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul doisprezece al ordinii de zi se poartă 

discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul doisprezece al ordinii 

de zi se supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 



Domnilor consilieri, vă rog să trecem la punctul treisprezece al ordinii de zi unde îl invit 

pe domnul Pencea Vasile-Emilian să prezinte referatul de aprobare cu privire la aprobarea 

Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor pentru comuna Izbiceni. 

Domnul Ghidurea Gigi, președintele comisiei de învățământ, sănătate și cultură și 

familie, muncă și protecție socială, protecție copii dă avizul favorabil pentru proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor pentru comuna Izbiceni. 

Domnul Lazăr Florin, președintele comisiei economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor pentru comuna Izbiceni. 

Domnul Zăvăleanu Cătălin-Florin, președintele comisiei economică-financiară, 

agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism,dă avizul favorabil pentru proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor pentru comuna Izbiceni. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul treisprezece al ordinii de zi se poartă 

discuții. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul treisprezece al ordinii 

de zi se supune la vot şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Nemaifiind discuţii, domnul preşedinte de şedinţă anunţă epuizarea tuturor punctelor 

înscrise pe ordinea de zi şi declară închise lucrările şedinţei eordinare. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                    Secretar general, 

    Ghidurea Gigi            Mihalcea Silvius-Gabriel 


